

NEW YEAR, NO CLUTTER. EASILY STORE YOUR HOLIDAY GEAR.



GLADIATOR®

WINTER WARM UP STORAGE EVENT

JANUARY 8 – FEBRUARY 4, 2026

See in-store sales associate for instant savings details and list of available qualifying models.

* Receive instant savings (before taxes) on qualifying Gladiator® products. Purchases must be made from participating authorized Canadian Gladiator dealer. Qualifying purchases must be made from January 8 - February 4, 2026. **Excludes Wall Accessories, GearTrack® Packs.** Open to Canadian residents only. All models may not be available at all dealers. Dealer prices may vary. Dealer alone has sole discretion to set retail prices.

®/™ © 2026 Gladiator. Used under license in Canada. All rights reserved.

POUR LA NOUVELLE ANNÉE, FINI LE DÉSORDRE. RANGEZ FACILEMENT VOS ARTICLES DE LA SAISON DES FÊTES



PROMOTION DU RANGEMENT D'HIVER
DU 8 JANVIER AU 4 FÉVRIER 2026

 **GLADIATOR®**

Consultez un associé aux ventes en magasin pour obtenir les détails des rabais instantanés et une liste des modèles admissibles disponibles.

* Recevez de rabais instantanés (avant taxes) sur les produits Gladiator® admissibles. Les achats doivent être effectués auprès d'un marchand canadien Gladiator autorisé participant. Les achats admissibles doivent être effectués entre Du 8 janvier au 4 février 2026. **Sont exclus : les accessoires muraux, les trousse GearTrack®.** L'offre s'adresse aux résidents canadiens seulement. Tous les modèles ne sont pas offerts par tous les marchands. Les prix des marchands peuvent varier. Ces derniers déterminent les prix de détail à leur discrétion.